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Sledeća Duhovska konferencija će biti od 13. do 16. maja 2016 god. u Friolzheimu

Radosna vjest Božića

Radosna vijest Božića se ponavlja iz godine 
u godinu. Rodilo se dijete u jaslama u štali 
i.t.d. Poznajemo red događaja , koji se 
odigrao u Betlehemu, već napamet. Da li će 
nam ta ista slova, taj isti smisao, donijeti i ove 
godine tu istu radost, ili možda još veću nego 
prošle godine?
 Sjećanje na događaj koji daje uvijek novu 
radost je doživljaj koji ne želimo zaboraviti.
I ove godine, ako Bog da i mi, doživjet ćemo 
tu staru radost onih pastira koji su po prvi 
put tu radosnu vijest – „jer vam se danas rodi 
spas, koji je Krist Gospodin,“ (Evanđelje po 
Luci 2, 1-20) ... čuli. Bog je ispunio svoje 
obećanje i poslao svog Sina Isusa Krista da 
spasi svijet od njegovog greha (Ivan 3,16). 
Iako niko nije čekao na Spasitelja, došao 
je neočekivano. Došao je radi mene i tebe! 
Došao je radi cijelog svijeta! Na šta misliš 
kada čuješ tu radosnu vijest, koja je promije-
nila tvoj život? Nad čim ćeš se radovati? Na 
dobrom jelu ili na željno očekivanom po-
klonu? Ili na zajedništvu sa Kristom i tvojim 
bližnjim? Možda ćeš se odlučiti umjesto sebi, 
nekome drugome pripremiti radost. Nekom 
koga ne poznaješ! Možda nekom ko još Kris-
ta ne poznaje. Nekome ko tu radosnu vjest 
spasenja još nije čuo? U ovoj godini doveo je 
naš Spasitelj Isus Krist puno ljudi pred naša 
vrata. Doveo ih je da im ti i ja oznamimo 
radosnu vijest o dolasku Spasitelja, koji i 
njih ljubi! Možda je ta divna radosna vijest u 
našim životima izbljedila, izgubila svoj inten-
zitet. Ako nas radosna vijest Božića više ne 
pokrene na posao koji nam je Isus Krist po-
vjerio onda se zaustavimo na našem putu ko-
jim idemo u pogrešnom pravcu. Nemojmo 
propustiti mogućnost koju nam naš Gospod 
ove godine daje. Božić je to vrijeme u kojem 
se većina ljudi sprema slaviti taj praznik, ali 
mnogi neznaju šta Božić znaći. Zato trebamo 
„mi“ slaviti i proslaviti našeg Gospoda Isusa 
Krista tako kako se to za spašene, koji vjeruju 
u spasenje kroz Isisa Krista, dostoji.
Svima želimo blagoslovljene Božićne dane, 
da vas Gospod obnovi u svim mislima i sva-
kom radu. Radujte se u Gospodu (Filip 3,1a) 
i proslavite ga u vašim srcima (1.Pet 3,15).

Vladimir Mikić

Osvrt na „Konferenciju-2015“

Ali najprije kraće objašnjenje za one koji 
prvi puta o tome nešto čuju: Od 1971.g. 
do sada, svake godine na praznik Duhova, 
održavamo u našoj diaspori takozvanu 
„Duhovsku konferenciju“, ili kraće, pošto je 
to i jedina u godini, jednostavno „Konferen-
cija“. Ove godine je to dakle bila 45. po redu, 
održana od petka (23.5.15) do ponedeljka 
(26.5.15). Već decenijama se sastajemo 
na istom mjestu (Friolzheim, nedaleko 
Stuttgart-a), a učesnici dolaze iz Austrije, 
Njemačke i Švicarske, ranijih godina i iz 
Francuske. A ponekad i iz domovine, sada 
„povratnici“, koji ne mogu zaboraviti, kako 
im je nekad bilo lijepo sa nama. Za predavača 
pozivamo svake godine nekoga iz domovine 
(dakle iz bivše YU), i sa njime se unaprijed 
dogovorimo i temu na koju treba da govori. 
Osim tih predavanja  u paralelnim „radio-
nicama“ se obrađuju i druge teme, vođeno 
od strane ovdašnjih iskusnih sestara i braće. 
Za ovu godinu je bio pozvan Aleksandar 
Trajkovski, propovjednik iz Novog Travnika, 
a tema je bila LjUBAV. Prva tri predavanja 
je brat posvetio prikazivanju Božje ljubavi, 
da bi onda, u četvrtom predavanju, apelirao 
i na našu ljubav. U prvom je uspio da nam 
dokaže, da je Božja ljubav prisutna uvjek i 
onda kada je neki ne vide a ponekad je i ne 
mogu razumjeti. U drugom predavanju nam 
je dočarao veličinu Božje ljubavi; kroz cijeli 
niz biblijskih izvještaja, ali i na primjerima iz 
svakidašnjice, kroz sve ono što mi danas ola-
ko nazivamo „blagoslovima“, često bez i da 
smo dovoljno svjesni šta sve u to spada. I u 
trećem predavanju je brat nastavio sa opisom 
Božje ljubavi prema nama, koja se naročito 
očitovala u slijedećem: Božja ljubav je sveta, 
a čovjek se o nju ogriješio. Božja ljubav je 
pravična, i po toj pravdi je čovjek zaslužio 
vječnu smrt. Ali je Božja ljubav i milostiva, 
pa unatoč zasluženoj kazni, Bog čovjeku 
nudi u Kristu Put spasenja. Ovom je temom 
u nedelju uvečer brat uveo i u evangeliza-
cionu poruku. U četvrtom predavanju, u 
ponedeljak, brat je najprije načinio „biblijsku 
diagnozu ljudske ljubavi“, da bi nam onda 
postavio i jednu „normu“ za našu ljubav. Za 
prepoznavanje te norme su nam poslužila 

prva tri predavanja o Božjoj ljubavi, dakle 
„onako kako je Bog ljubio nas“ i još nas uvjek 
tako ljubi. Uz to je i naglasio, da ljubav nisu u 
prvom redu neki sentimentalni osjećaji, već 
isupunjavanje Njegovog očekivanja od nas, 
dakle vršenje Njegovih zapovijesti... Kroz 
razgovore za vrijeme i nakon Konferencije 
sam dobio dojam, da i ovu smijemo označiti 
kao vrlo blagoslovljenu. Svi sa kojima sam 
uspio izmijenuti mišljenje su se vrlo pozi-
tivno izjasnili. Bratu Trajkovskom je uspjelo 
da od samog početka zadobije našu pažnju, 
a i da svoja predavanja održi na nivou koji je 
i manje školovanima bio dostupan. S druge 
strane, i mi, koji već preko 50 godina učimo 
druge, mogli smo kroz brata naučiti i nešta 
novoga. Zahvalni smo Gospodu, ali i bratu. 
U Kristovoj ljubavi, 

Branko Bajer

Sastanak Odbora

Odbor se sastao u nedelju 29.11.2015  u 
Wetzlaru. Na početku sastanka  osvrnuli smo 
se na ovogodišnju duhovnu konferenciju.
Ustanovili smo da i ove godine konferencija 
bila je dobro posjećena i tagođer blagoslov-
ljena. Glavna tema sastanka Odbora je bila 
priprema za duhovnu konferenciju koja će 
biti od 13 do 16 maja 2016 godine naravno u 
Friolzheimu. Ovoga puta pozvali smo jednog 
brata iz Slovenije. Propovjednik Drago Šorl 
će biti gost govornik na našoj konferenciji 
2016 godine. On je također i presjednik 
saveza Baptističkih crkava u Sloveniji. Brat 
se odazvao našem pozivu. Mislite u molitvi 
na njega da ga Sveti Duh vodi u pripremi 
propovjedi za našu konferenciju. Lozinku 
za sledeću Konferenciju ćemo objaviti u 
sledećoj Okružnici koja će izaći za Uskršnje 
praznike. Također želio bih da se zahvalim 
sestri Jasminki i bratu Branku Zelenak za nji-
hovo gostoprimstvo povodom našeg sastan-
ka koji se održao u njihovej kući. U ime 
Odbora želimo Vam blagoslovljene Božićne 
praznike i srećnu Novu 2016 godinu.

Ondrej Chlpka
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Slike sa Duhovske Konferencije 2015

Zajednička slika

I

Govornik konferencije brat Alexander Trajkovski

Večernja evangelizacija

Seminar u Beču

Petak 13.11.2015 na putu ka Beču smo se odazvali pozivu našeg 
brata Jonia i sestre Halime Nadarević koji su imali to veče kućnu 
grupu. Imali smo predivno zajedništvo i s tim priliku da se još bol-
je upoznamo! Uživali smo slušajući osobna svedočanstva kako je 
ko lično susreo svog Spasitelja! Hvala na divnom gostoprimstvu! 
(P.S. Palačinke u povratku su bile nezaboravne!!! Hvala sestri Cici 
i njenoj obitelji!!) 
Biblijski seminar BEČ 14/15.11.2015 sa bratom Brankom Ba-
jerom! Vreme provedeno u zajedništvu sa familijom Božijom u 
istraživanju Božije rječi je zaista dobro investirano vreme! Ono je 
zaista blagoslov za sve nas i ujedno mogućnost za preispitivanje 
    

Zlatna svadba u Neuwiedu

Djeca i unuci pripremili su malo iznenađenje svojim dragim rodi-
teljima, baki & deki Sadakovim za njihovo slavlje 50-te Godišnjice 

braka >ZLATNU SVADBU< koja je bila 20.11.2015 godine. 
Sestra Blaženka i brat Ferdo slavili su 22.11.2015 godine u malo 

većem krugu,rodbine,poznatih,braće i sestara! Sjećanja na njihov 
protekli život, doprineli su unuci i djeca! Uz mnogo zajedničkih 
pjesama,(nekadašnjih naših starih duhovnih) skečevima, pro-

gram se obogatio! Bili smo iznenađeni sve što smo saznali i čuli o 
sestri i bratu,mnogo je toga bilo što nismo znali! Nadalje želimo 

Blaženki i Ferdi Božji blagoslov i njegovu prisutnost,u svim 
daljnjim trenutcima života, u radu za našeg zajedničkog Spasitelja 
Isusa Krista! ČESTITAMO!  Neka i ove Božje riječi vode nadalje 

bračni par Sadak:  

                                                                                                                                                      
                                                                                                                                                      
                                                                       

I sve što god činite riječju ili djelom, sve činite u ime 
Gospodina Isusa Krista hvaleći Boga i oca krozanj.        

Kološanima 3, 17

Vaš u Kristu J. Gages

samoga sebe pred Stvoriteljem svojim! 
Gospod nas je opominjao, budio, hranio i spajao dok smo prolazili 
temu “Znaci i uslovi duhovnog života”. Da se malo podsetimo:

1. Vazduh-duhovno disanje (Molitva)
2. Duhovna hrana i piće (Božija Rjeć)    
3. Majčine ruke (Zajedništvo i duhovna higijena)
4. Lična duhovna nastojanja (Duhovna motorika) 
Hvala brate za divno zajedništvo i predavanje!

Vida Milovanovic
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Lijel & Lenia Thomas

Unsere Familie wurde am 19.02.2015 
mit zwei Töchtern, eineiigen Zwillingen, 
beschenkt. Lenia Susan wog 2.120g und 
war 48cm groß. Lijel Ruth hatte ein Ge-
wicht von 1.780g und war 44cm klein. Li-
jel ist zwar zierlich gewesen, aber gesund. 
Lenia dagegen ist schwerkrank auf die 
Welt gekommen. Sie hat Gehirnschäden, 
hat keinen Schluckreflex, hat neurolo-
gische Auffälligkeiten und sie wird ihr 
Leben mit Behinderungen führen. Man 
konnte bisher nicht herausfinden, welche 
Grunderkrankung sie hat. Sie muss einen 
sehr seltenen Defekt in den Genen haben. 
Unser Leben hat sich seit der Geburt un-
serer Töchterchen sehr verändert. Lenia 
kam nach fast drei Monaten Intensivsta-
tion endlich nach Hause und wir können 
sie mit einem ambulanten Pflegedienst 
daheim pflegen. Aufgrund weiterer Er-
krankungen müssen wir öfters mit ihr ins 
Krankenhaus, aktuell hat sie eine schwere 
Form der Epilepsie bekommen. Der Alltag 
mit ihr ist anders, als mit einem gesunden 
Kind. Doch wir sind dankbar, dass wir 
durch den Pflegedienst, das Palliativ-
team, Therapeuten und unseren Familien 
viel Hilfe haben, sodass ein Leben mit 
einem schwerstkranken Kind und den 
zwei gesunden Geschwistern, möglich 
ist. Wir wissen nicht, wie lange Lenia 
leben wird, aber wir freuen uns an ihr 
und sind glücklich über unsere Zwillinge 
und unseren Sohn Levi, drei wertvolle 
Geschenke unseres Herrn. Ein gesundes 
Kind zu haben ist nicht selbstverständlich, 
das dürfen wir nun selbst erleben. Doch 
wir können als junge Eltern sagen, dass 
wir einen tiefen Frieden über diese Situ-
ation haben. Sicherlich auch deswegen, 
weil soviele Menschen für uns beten, wir 
können das spüren. Unsere kranke und 
schwerstbehinderte Lenia ist für uns ein 
Segen. Eines hat uns unser Vater im Him-
mel in den letzten Monaten sehr deutlich 
erkennen lassen. Als Christ gesegnet 
zu werden bedeutet nicht, dass wir viel 
Geld, ein schönes Haus und Gesundheit 
haben. Gott segnet uns mit geistlichen 
Dingen, die eindeutig seine Handschrift 
tragen wenn sie sichtbar werden. Und wir 
machen gerade die Erfahrung, dass diese 
Dinge wirklich erstrebenswert sind. In 
seiner großen Gnade durften wir erken-
nen, dass es uns verheißen ist, dass wir in 
Drangsal und Bewährungen kommen wer-
den, damit daraus ein bewährter Glaube, 
wie das Gold aus dem Feuer, hervorgeht, 
damit er als Dienst für ihn und 

zu seiner Herrlichkeit eingesetzt werden 
kann. „Darin jubelt ihr, die ihr jetzt eine 
kleine Zeit, wenn es nötig ist, in mancher-
lei Versuchungen betrübt worden seid, 
damit die Bewährung eures Glaubens 
viel kostbarer befunden wird als die des 
vergänglichen Goldes, das durch Feuer 
erprobt wird, zu Lob und Herrlichkeit 
und Ehre in der Offenbarung Jesu Christi. 
(1.Petrus 1,6+7)“. Bitte betet für uns, dass 
der Herr uns für diese anstrengende Zeit 
Kraft und weiterhin Freude gibt, damit 
wir ein Zeugnis sein können für die vielen 
Menschen, die der Herr uns auf unserem 
Weg mit Lenia begegnen lässt. Und euch, 
die ihr auch in euren Bewährungsproben 
steht, soll es eine Ermutigung sein. 

Viele Grüße, 
Alexander und Silvia Thomas 
(geb. Chlpka) mit Levi, Lenia und Lijel

Izveštaj o krštenjima u Beogradu  

Možda je za nekoga začuđujuće, da na 
ovom mestu izveštavamo o krštenjima „u 
Beogradu“, i to odmah o dva (a i zadnje 
je ustvari bilo već treće po redu). Kakve 
veze ta krštenja imaju sa našim radom 
ovde u inostranstvu. Pa evo, da počnemo 
od početka: Pre osam godina brat Branko 
(incijator naših Konferencija) predlaže 
jednom obraćeniku u CH (rodom iz 
okolice Beograda) da pođe sa njime 
njegovoj rodbini u Austriji, kako bi i njima 
svedočili Božju radosnu vest. Od onda 
Branko skoro jednom mesečno provodi 
jedan produženi vikend sa njima. Godinu 
dana kasnije biva sedmoro obraćenika 
kršteno u Salzburgu i do danas još preko 
četrdeset u Beču. Mnoge od njih već 
poznajemo kao redovne posetioce Duh-
ovske konferencije (ali se nažalost nisu  
svi održali u veri). Na poziv Bečana i kad 
oni posećuju svoju domovinu (okolica 
Obrenovca), brat putuje sa njima da i nji-
hovoj rodbini svedoče, a oni za ovo svoje 
posete tako planiraju, da se to 6 - 8 puta 
godišnje omogući. Ustvari, oni takoreći 
svoje odmore žrtvuju za misioniranje, 
a to Bog blagosilja. Tako je pre nepune 
dve godine brat održao prvo tamošnje 
krštenje u Beogradu (deset Obrenovčana 
i jedna Beograđanka), 3.maja ove godine 
drugo (troje Obrenovčana i troje iz Beča) i 
2.augusta već treće (četvoro Obrenovčana 
i jedan iz Beča). Kod zadnjespomenu-
tog (iz Beča) je opet i naša Konferencija 
prošlog maja „igrala neku ulogu“. On za 
nju još nikada nije čuo, ali je na poziv 
jednog brata iz Beča došao sa njime. Već 
u subotu je na Workshopu oslovljen kroz 
Božju reč, onda mu Branko sa još nekoliko 
braće u dužem razgovoru objašnjava istinu 
o spasenju kroz milost i on se definitvno 
odlučuje. I, ako se sećate, u nedelju je to 
pred svima i posvedočio. Sada je svoje 
prihvatanje Hrista posvedočio i krštenjem 
u Beogradu. Za nas radost i ohrabrenje, ali 
i pokazatelj, kako treba iskoristiti svaku 
priliku da i još neobraćene dovodimo na 
konferenciju (upravo ako treba i troškove 
za njih preuzeti), ali i kako možemo 
za Božje delo osmišljeno iskoristiti i 
naše godišnje odmore (upravo ako i ne 
stignemo da se puno i odmorimo). Ko 
želi da žanje Božje blagoslove, treba i da 
seje pravo seme. Neka naša Konferencija 
i ubuduće služi našoj „duhovnoj rekreaci-
ji“, ali možda malo više i sejanju semena 
Božje Reči. Ovo drugo bi trebao biti naš 
prioritet.
     

Branko Bajer
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In Memoriam Stefan Novak
*22.01.1935        †01.06.2015

Stefan Novak rođen je 22.01.1935 u 
Mačkovcu (Hrvatska). Odrastao je uz 
tri brata i tri sestre u kršćanskoj obitelji. 
Kao sin baptističkog propovijednika čuo 
je od djetinjstva poruku o Isusu Kristu. 
Dok je otac Aleksandar često u zemlji 
putovao, propovijedajući evanđelje i 
osnivajući zajednice, ostavio je sedmero 
djece majci Slavi, koja je odgajala djecu 
u kršćanskom duhu sama i na taj način 
podržavala rad supruga. Stefan je živio 
u roditeljskom domu sve do početka 
svoje obuke za mašinskog bravara, koju je 
uspješno  završio u Zagrebu. U Zagrebu 
je prihvatio spasenje u Isusu Kristu, bio 
kršten i pridružio se lokalnoj baptističkoj 
crkvi, gdje je aktivno surađivao. Posebno 
je volio pjevanje a među ostalima u zboru 
baptističke zajednice. U Zagrebačkoj 
crkvi upoznao je svoju buduću suprugu 
Paulu, koja je isto pjevala u zboru. Kroz 
zajednički cilj i aktivnosti priblžili su si se 
tako da su bili vjenčani godine 1957. 1958. 
godine rodio se sin i jedino dijete Mladen, 
koji je bilo radost za Stefana i Paulu sve do 
današnjih dana. 1968. godine, Stefan je 
napustio domovinu i otišao, bez obitelji, 
kao mnogo naših radnika u Njemačku. 
Ništa više nije želio nego da ponovno 
ujedini obitelj. Pošto je njegova supruga 
Paula njemačkog prijekla, obitelj je mogla 
biti vrlo brzo opet zajedno. Obitelj se 
nastanila u Neuwiedu, gdje je Stefan radio 
u svojoj struci i kao elektro zavarivač. U 
Neuwiedu, Stefan i Paula su se pridružili 
lokalnoj njemačkoj zajednici, gdje su 
aktivno surađivali. Između ostalog, radili 
su u timu među jugoslovenskim radnicima 
(Gastarbeiter). Pjevali su u kvartetu, koji 
je surađivao s Evangeliums Rundfunkom 
u Wetzlaru, gdje su nastali brojni snimci za 
radio emisije. Paula je radila puno radno 
vrijeme u Evangeliums Rundfunku i tamo 
pomogala kod produkcija kršćanskih 
radio emisija za radnike u Evropi. Paulin 
misionarski rad je bio uvijek rad cijele 
obitelji. 1978. godine, obitelj je sagradila 
kuću u Willrothu, gdje do danas živi. 
Stefan i Paula su prošli i teška vremena, 
puna bolesti. Ubrzo nakon što je kuća bila 
završena, Stefan je imao dva srčana udara, 
tako da je postao rani umirovl jenik. Na-
kon drugih bolesti sve više je oslabio. Prije 
dvije godine, kod Stefana je dijagnostici-
ran rak želuca. Hrabro se je borio protiv 
bolesti do 1. lipnja 2015, dana kada ga je 
Gospodin i Spasitelj pozvao svom domu. 

Stefan je ostavio suprugu, sina, snahu i 
šestero unučadi koje je uvijek 
od srca ljubio. Njegova želja i molitva do 
zadnjeg je bila, da njegova djeca vjerno 
služe Gospodinu Isusu Kristu.
Odlazim u miru Božjem gdje vas sve 
očekujem u vječnosti. Do viđenja!

Sjećanje na Ivana Kavalina

Ožalosćeni, ali utješeni, oprostili smo se 
od našega supruga, oca, djeda, ujaka, stri-
ca, punca, brata u Kristu i prijatelja, koji se 
je nakon teške bolesti, 14.07.2015 preselio 
Gospodu. Rodjen 12.11.1952 u Bastajs-
kom Markovcu kod Daruvara, on provodi 
svoje djetinjstvo zajedno sa tri sestre i bra-
tom. Majka, koja je bila vjerna Gospodu, 
od malena ga je učila Božjem putu (otac 
se  obratio tek mnogo godina kasnije).
Nakon osmogodišnje škole on odlazi kod 
svoje sestre u Mošćenicu, kako bi u Sisku 
završio svoj vodoinstalaterski zanat. Tu on 
upoznaje svoju suprugu Danicu Metikos.
 Iz tog braka proizašlo je četvero djece 
(Tabita, Mirjana, Oliver i Mateja) koju 
su zajedno podizali na noge i svakome 
od njih dali kruh u ruke. Kao Djakon 
Baptisticke crkve u Mošćenici on je bio 
spreman prihvatiti različite službe, bilo 
da se radilo o organizacijskim pitanjima 
održavanja i izgradnje crkve pa do službe 
propovjedanja. Poseban trag ostavio je u 
izgradnji kršćanskog rekreacionog centra 
„Zelena dolina“ na Banovini. Polovicu 
svojega života on je proveo u Böblingenu 
gdje je isto tako svojim darovima služio u 
zajednici. Vrijeme bolesti, koliko god da 
je bilo teško, jačalo je njegovu vezu i pouz-
danje u Boga, kome je cijeli život vjerovao. 
Okružen suprugom i djecom koji su ga u 
njegovim zadnjim danima života njegova-
li, oprostio se je od nas uz pjesmu „Licem 
k‘ licu mome Spasu“. Zahvaljujemo se 
svima koji ste na različite načine, Vašom 
ljubavlju, pažnjom, pomoći ili dobrom 
riječju oplemenili njegov život. Posebno 
Vam hvala na molitvama kojima ste njega 
i nas nosili u tom teškom vremenu. Neka 
Vas Bog za to obilno blagoslovi.

Krštenje u Münchenu

U subotu, 4.jula 2015, je na malom 
jezerčetu na periferiji München-a održan 
čin novozavetnog krštenja, u prisutnosti 
otprilike 50 vernika i posmatrano od 
strane gotovo bezbrojnih svedoka, koji 
su lepo i sunčano vreme iskoristili za 
svoju rekreaciju u prirodi. Kršten je bio 
David, sin sestre Goge iz München-a; 
tome je prisustvovala većina iz obe grupe 
u München-u; propoved je održao Branko 
Bajer, čin krštenja su obavili zajedno 
braća Dejan Milovanović i Ivan Kolarik, a 
svojim muzičkim doprinosom je sve bilo 
ulepšano od strane mladih iz Beča. Verni-
ci u München-u su bili na poseban način 
ohrabreni i počašćeni, da je tako veliki 
broj sestara i braće iz Beča uzelo na sebe 
napor da za jedan dan prevale tako dugi 
put u oba pravca, da bi im svojim prisust-
vom ulepšali taj lepi događaj...

Dejan Milovanović
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